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Buitenpost, 6 juni 2025 

 
Betreft: Vervolgstappen Eettuin – update na terugtrekking 
kandidaat-exploitant 

 
 

 
Geachte raadsleden, 

 
In aansluiting op mijn vorige raadsmededeling over de voortgang van het 
vergunningsproces rondom De Eettuin in De Kruidhof, informeer ik u hierbij 

over de vervolgacties na het onverwachte terugtrekken van de beoogde 
exploitant. 

Zoals gemeld, heeft de kandidaat zich in de eindfase van het 
vergunningsproces teruggetrokken, waardoor er op dit moment geen 
exploitant is voor De Eettuin. Inmiddels zijn de volgende stappen in gang 

gezet om te zorgen voor een passend tijdelijk alternatief en een zorgvuldige 
afweging over de toekomstige invulling van De Eettuin: 

 
 
Voorziening zomerperiode 

Om ook tijdens de zomerperiode bezoekers gastvrij te kunnen blijven 
ontvangen, nemen we de volgende maatregelen: 

 
• Bezoekers kunnen koffie en thee blijven verkrijgen. 

• De intentie is om op piekmomenten een foodtruck in te zetten om 

aanvullende horecavoorzieningen te bieden. 

 

Evaluatie  
We laten op korte termijn een externe evaluatie uitvoeren van de 

exploitatie van De Eettuin. Bij deze evaluatie worden ook de ervaringen van 
de afgelopen 5 jaar van de voormalige exploitanten betrokken. Deze 
evaluatie zal als belangrijke input dienen voor de toekomstverkenning. 

 
 

Toekomstscenario’s 
Op basis van de evaluatie werken we de verschillende toekomstscenario’s 
voor De Eettuin uit. Daarbij kijken we onder meer naar de wenselijkheid en 

haalbaarheid van een nieuwe exploitatievorm of -partner, alsmede naar 
alternatieve invullingen van de horecafunctie in De Kruidhof. 

 
 

 
 
 



 

Planning besluitvorming 
In september ontvangt u de resultaten van zowel de evaluatie als de 

uitgewerkte toekomstscenario’s. In september/oktober gaan we, met u als 
raad, in gesprek over de toekomst van De Eettuin.  
Wij streven naar een zorgvuldige en toekomstbestendige invulling van De 

Eettuin die recht doet aan de functie binnen De Kruidhof en aan de wensen 
van bezoekers. Wij houden u actief op de hoogte van de voortgang. 

 
 
Met vriendelijke groet, 

 
Wethouder Harjan Bruining 
 


